

Pointon Partners是一家总部设在澳大利亚墨尔本的中型商事律师事务所,为澳大利亚及全球客户提供专业法律服务

Pointon Partners 已成功协助众多中国客户在澳大利亚投资经商。我们还针对国际交易和跨国项目为客户提供优质的咨询服务,协助大量客户进军中国,帮助中国客户走向世界。

我们始终致力于帮助想在澳大利亚投资经商的国际客户严格遵守澳大利亚法律法规。

我们也为澳大利亚客户提供法律咨询服务,帮助他们进军国际市场,尤其是中国市场,并协助他们开展业务。

为中国客户提供的法律服务

我们为中国客户提供广泛的法律服务,其中涉及:

- 在澳大利亚证券交易所上市
- 在澳大利亚募资
- 在澳大利亚开展并购交易,包括收购或投资澳大利亚企业
- 房地产投资和开发
- 澳大利亚和国际税务咨询
- 澳大利亚法庭诉讼程序
- 在澳大利亚保护知识产权

庞大的国际网络

Pointon Partners是LAWWorld国际律师事务所联盟(www.laworld.com)的成员。

我们可以携手其他联盟成员,协助客户进行国际交易。

中国客户服务团队联络人

中国客户相关法律事务主要联络人:



Michael Bishop, 董事
(企业事务与企业并购业务)
mjb@pointonpartners.com.au
+61 3 8625 8947



Tony Pointon, 董事总经理
(商法、税务和企业并购业务)
adp@pointonpartners.com.au
+61 3 8625 8907



Ted Vlahos, 董事
(房产投资与开发)
tv@pointonpartners.com.au
+61 3 8625 8905



Robert Gordon, 高级顾问
(国际税务)
rmg@pointonpartners.com.au
+61 3 8625 8946

Liability limited by a scheme approved under Professional Standards Legislation ACN 065 676 593



Level 14/565 Bourke Street
Melbourne Vic 3000

Phone +61 3 9614 7707
Fax 03 9614 6676

www.pointonpartners.com.au

Pointon Partners is a medium-sized Melbourne-based commercial law firm that services clients in Australia and internationally.

Pointon Partners has assisted a large number of clients from China who have sought to invest or expand into Australia. We have also advised on many international transactions and projects into and out of China.

We regularly assist our international clients to navigate and comply with Australia's legal and regulatory regime as they seek to invest, and do business, in Australia.

We also regularly advise our Australian-based clients on legal issues associated with expanding into, and conducting business within, international markets, particular China.

Legal Services for China-Based Clients

The services we offer to our China-based clients include:

- **Listings on the Australian Securities Exchange**
- **Capital raisings in Australia**
- **Mergers and acquisitions in Australia, including acquiring or investing in Australian businesses**
- **Property investment and property development**
- **Australian and international tax advice**
- **Litigation proceedings in Australian courts**
- **Securing intellectual property rights in Australia**

We are Part of an International Network

Pointon Partners is a member of LAWWorld, an international network of law firms (www.lawworld.com).

Our membership of the LAWWorld network enables us to offer our clients the services of our member partner firms when working on international transactions.

Contacts—China Team

Our key contacts for China-related legal services are:



**Michael Bishop, Director
(Corporate/M&A)**
mjb@pointonpartners.com.au
+61 3 8625 8947



**Tony Pointon, Managing Director
(Commercial/Tax/M&A)**
adp@pointonpartners.com.au
+61 3 8625 8907



**Ted Vlahos, Director (Property
Investment & Development)**
tv@pointonpartners.com.au
+61 3 8625 8905



**Robert Gordon, Senior
Consultant (International Tax)**
rmg@pointonpartners.com.au
+61 3 8625 8946

Liability limited by a scheme approved under Professional Standards Legislation ACN 065 676 593

